
Protokoll fört vid sammanträde med  
styrelsen för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum:  2007-06-11 
Plats:  Varvet 

 
 

Närvarande:  Asbjörn Norling, Lena Bergefors, 
Anders Johansson, Kjell Sundström, Helén Görans-
son, Per Sandström och Sven Wahlström. 
 

 
§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Föregående styrelseprotokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingar-
na. 
 
§3 Ekonomi 

Flyter på som vanligt.  
 
§4 Post 

• Delegationsbeslut bygglov från Östersunds kommun angående ”Tillfällig 
uppställning av uteservering – brygga i vattnet intill kajkanten på vatten-
område tillhörande Staden 2:1”. Bygglov beviljat t.o.m. 2007-08-10. 

• Delegationsbeslut bygglov från Östersunds kommun angående ”Ny-
byggnad av pumpstation, offentlig toalett och parkeringsplatser”. Bygg-
lovet beviljas. 

• Delegationsbeslut bygglov från Östersunds kommun angående ”Ny-
byggnad av stenmur”. Bygglovet beviljas.  

• Brev från Vattenregleringsföretagen. Bidrag beviljas ej. Dock har Vat-
tenregleringsföretagen skickat med en ansökan för bygdemedel. Helén 
tar på sig att fylla i denna och skicka in. Ärendet gällde klubbens skada 
på förrådet som gett vika i vinter pga. isens förflyttning.  

• Brev från Länsförsäkringar Jämtland. Bidrag beviljas ej. Dock finns 
möjlighet för klubben att ansöka om en eventuell mindre sponsring till 
ungdomsverksamheten. Ärendet gällde skada på förrådet pga. isens för-
flyttning. Helén tar på sig att skriva till Länsförsäkringar och äska bi-
drag. 

• Mellannorrlands Seglarförbund vill ha hjälp med uppdatering ledamöters 
adress mm. Sven samordnar detta och svarar MNSF.  

•  Ett Roderblad skall skickas till Svenska Sjö. Sven ordnar detta.  
• Länsförsäkringar vill ha in skadeanmälan angående mastskada C55. Per 

och Sven ordnar detta.  
 
§5 Rapporter 
  
 Ordförande 

• En skrivelse är gjord av Asbjörn Norling som skall tillställas Östersunds 
kommun, Kommunstyrelsen angående ”Hemställan om omprövning av 
beslut rörande placering av SSS segelbåtsvarv”. Skrivelsen bifogas detta 
protokoll och skall även läggas för information på vår hemsida, bilaga 1.  

• En skrivelse är gjord av Asbjörn Norling till medlemmar som har sin båt 
på varvet men inte är aktiv. Skrivelsen biläggs, bilaga 2.  

• Hans-Bertil Nilssons ”Auktorisation som Provförrättare” löpte ut vid 
årsskiftet. Styrelsen beslutar att Anders Johansson föreslås ansöka om att 
bli provförrättare för seglarintyg, bilaga 3.   



 
 Jolle 

• Två prova-på seglingar har genomförts, en för Prolympia och en för 
Parkskolan Grönt spår. Båda har varit väldigt uppskattade och lyckade.  

• Ungdomar som ställer upp och hjälper till vid arrangemang som vi tar 
betalt för skall ersättas. Helén och Per samråder och bestämmer slant be-
roende på intäkt som erhållits.  

• Två stycken optimister har köpts in och erhållits. Två stycken äldre op-
timister kommer att annonseras ut på Blocket och på hemsidan. Jens Gö-
ransson och Viktor Högbom får ansvaret att ordna försäljningen. De två 
personer som tidigare lämnat anbud på optimister skall få förfrågan först 
innan annons sätts ut.  

• Jollesektionen tackar Hydrauto för att de sponsrat frakt till de två nya 
optimisterna.  

 
Kölbåt 
Poängseglingar på tisdagar börjar sin säsong imorgon tisdag 12 juni.
  

 
Anläggning 
Städdag har genomförts. 
 
Webbmaster 
Inget rapporterades då Stickan ej var närvarande. 
 
Ceremoni 
Inget rapporterades då Günther ej var närvarande. 

 
 
§6 Övriga Frågor 

• Gamla Roderblad kan slängas.  
• Redovisning Bygdemedel är inlämnad till Länsstyrelsen. 
• Diskuterades huruvida medlemsavgift skall gälla för familjemedlemmar, 

dvs. vid vilken ålder medlem blir senior. Frågan bordläggs till komman-
de årsmöte.  

      
§7 Kvarstående frågor 

Frågan om huruvida medlemsavgift skall gälla för familjemedlemmar, dvs. vid 
vilken ålder medlem blir senior.  

 
§8 Tagna beslut  

• Anders Johansson skall ansöka om att bli provförrättare för seglarintyg. 
• Ersättning till ungdomar vid arrangemang som ger intäkter.  

 
§9 Avslutning. 

Ordförande avslutade sammanträdet och samtliga deltagare tackade Sven för fi-
kat. Kjell Sundström fick äran att ansvara för fikat vid nästa sammanträde den 3 
september 2007 klockan 19:00 i klubbstugan. 
 

 
 
 __________________  __________________ 
 Asbjörn Norling  Helén Göransson 

Ordförande   Sekreterare på mötet 
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